

(قرار إداري)

إن عميد الكلية:

- وبناءً على الصلاحيات المخولة له.
- ويهدف تطوير الكلية والاستفادة من معارف وخبرات أعضاء هيئة التدريس فيها.
- وبناءً على ما تقتضيه مصلحة العمل.

(قرر ما يلي):

أولاً: إعادة تشكيل لجنة التعليم المستمر في قسم التمريض في كلية العلوم الطبية التطبيقية وكما يلي:-

شطر الطالبات	شطر الطلاب
نائباً للرئيس	أ. نويس بلقورا
عضواً	أ. زارلو اوتيموس
عضواً	أ. جيديون مورال
عضواً	أ. فواز الشهري
عضواً	العلاج الطبيعي
عضواً	د. أيمن ناصف
عضواً	رئيساً
عضواً	عضواً
عضواً	عضواً
عضواً	عضواً
عضواً	عضواً
عضواً	عضواً

ثانياً: تقوم اللجنة بالمهام التالية:

1. اقتراح البرامج الخاصة بتطوير الطرائق والأساليب التعليمية.
2. تطوير برامج تدريبية موجهة لأعضاء هيئة التدريس لرفع الكفاءة وتطوير المهارات.
3. متابعة تنفيذ البنود المكلفة بها اللجنة والواردة في الخطة الاستراتيجية للترسيم والكلية والجامعة.

ثالثاً: تعتمد محاضر اللجنة من رئيس اللجنة.

رابعاً: ترفع محاضر وتقارير اللجنة إلى رئيس القسم بصورة دورية (كل شهر).

عميد كلية العلوم الطبية التطبيقية

د. فيصل بن محمد أبو ظهير

ص / المصدر العام
ص / ملف القرارات الداخلية
ص / رئيس قسم التمريض
ص / نقل عضوي اللجنة

(Administrative Decision)

The Dean:

- based on his authorities,
- in order to develop the faculty and make best use of the knowledge and expertise of the Faculty members,
- and based on work needs.

(Decided on the following):

- I. to re-form the **Continuous Education Committee** in the Department of Nursing at the Faculty of Applied Medical Science as follows:

Male Division		Female Division	
Mr. Luis Belocura	Chairman	Dr. Maria liaguno	Vice-Chairman
Mr. Zarlou Otamias	Member	Ms. Mylin Abalus	Member
Mr. Gideon Moral	Member	Ms. Aish alamrani	Member
Mr. Fawas Alshehri	Member	Ms. Yolanda Cabalita	Member
Physical Therapy		Ms. Vanesa Varona	Member
Dr. Ayman Nassif	Member	Ms. Clarissa Mateo	Member

The committee is to perform the following duties:

- Suggesting programs related to teaching methods and techniques.
 - Develop training programs for faculty members to raise their performance and develop their skills.
 - Follow-up the performance of tasks assigned in the strategic plans of the department, faculty and university.
- II. Minutes of the committee meetings are to be verified by the chairman of the committee.
- III. Minutes and reports of the committee are to be raised periodically (every month) to the head of the department.

Dean of Faculty of Applied Medical Science

Dr. Faisal Abu Duhier